
ــت.  ــين پيروانى برنامه خواس ــان و افش ــد درخش ــپوليس از حمي پرس
ــدى، كميته فنى  ــتعفاى يحيى گل محم ــنا، به دنبال اس ــه گزارش ايس ب

پرسپوليس نشست هايى را براى انتخاب سرمربى جديد اين تيم برگزار 
ــى هاى صورت گرفته چند مربى در فهرست گزينه هاى  كرد كه با بررس

سرمربى فصل آينده سرخ ها قرار گرفتند.
ــور ابراهيم زاده  ــين فركى، مجيد جلالى و منص محمد مايلى كهن، حس
گزينه هاى ايرانى و زلاتكو كرانچار گزينه خارجى كميته فنى پرسپوليس 
بودند كه در نشست پنجشنبه، مربى پرسپوليسى در اولويت قرار گرفت 
ــت  ــب فركى، جلالى، ابراهيم زاده و كرانچار از اين فهرس و بدين ترتي
ــان  ــان كه خودش خط خوردند و دو گزينه ديگر يعنى پيروانى و درخش
ــدند. اما به گفته  ــت اضافه ش ــتند به اين فهرس نيز عضو كميته فنى هس
ــت و از  ــده اس ــت حذف ش يكى از اعضا مايلى كهن نيز از اين فهرس
درخشان و پيروانى برنامه خواسته شده است. يكى از اعضاى كميته فنى 
ــت نامش فاش شود، به ايسنا گفت: ديروز نام مايلى كهن نيز  كه نخواس

خط خورد و شانس درخشان و پيروانى 50-50 است و قرار است اين 
ــان و پيروانى  دو نفر برنامه هاى خود را ارائه كنند تا يكى از بين درخش
انتخاب شود.درخشان و پيروانى بايد تا فردا برنامه خود را ارائه كنند تا 
در كميته فنى مورد بررسى قرار بگيرد. البته هنوز مشخص نيست برنامه 
ــوولان پرسپوليس به  ــد يا نه و مس اين مربى مورد قبول واقع خواهد ش

دنبال مربيان ديگر خواهند رفت يا نه.
ــنبه على پروين، رييس كميته فنى باشگاه پرسپوليس  قرار است تا دوش
ــين مالكى، رئيس  ــرمربى جديد اين تيم را معرفى كند. البته فداحس س
ــگاه پرسپوليس اعلام كرد محمد رويانيان بررسى هاى  هيأت مديره باش
ــپوليس انجام خواهد داد و  ــرمربيگرى پرس لازم را درباره گزينه هاى س
پس از دريافت نظرات كارشناسى، جمع بندى هاى صورت گرفته را به 

هيات مديره اعلام مى كند.

ــته هاى فتح االله زاده و  ــگاه استقلال گفت: خواس رييس هيات مديره باش
قلعه نويى را براى ماندن در استقلال اجابت خواهيم كرد و قصدمان نيز 

قهرمانى در آسيا با سرمربى گرى قلعه نويى است.
ــظ قلعه نويى و  ــنا با تاكيد بر حف ــداد نجف نژاد در گفت وگو با ايس مق
ــواداران اطمينان  ــده اظهار كرد: به تمامى ه ــح االله زاده براى فصل آين فت
مى دهم از اين جهت نگرانى نداشته باشند و از بابت حضور آن ها براى 

فصل آينده در استقلال مطمئن باشند.
ــه امروز درباره برخى موضوعات و تامين امكانات  وى افزود: در جلس
مورد نياز براى باشگاه جهت حضور قدرتمند در آسيا بحث و تبادل نظر 
شد و قصد داريم با كمك يكديگر و انشاءاالله با حمايت وزارت ورزش 

و هواداران و با سرمربى گرى قلعه نويى به قهرمانى آسيا برسيم.
ــتقلال همچنين از وزير ورزش به دليل  ــگاه اس رييس هيات مديره باش
ــكر كرد و  ــت تش ــته اس ــتقلال تا حدى كه در توان داش حمايت از اس
ابراز اميدوارى كرد اين حمايت ها با عنايت به حضور استقلال در ليگ 

قهرمانان آسيا و رويارويى با تيم هاى قدرتمند شرق آسيا، بيشتر شود.

ــت ها و جلساتى در فراكسيون  نجف نژاد همچنين در ادامه گفت: نشس
ــت براى  ــى وزيران دول ــور برخ ــلامى و با حض ــوراى اس مجلس ش
ــتقلال و  ــدار مانند اس ــگاه هاى پرطرف ــت باش ــازى مديري استانداردس

پرسپوليس برگزار كرده ايم كه نتايج خوبى از آن حاصل شده است.
ــد، پيرامون  ــات مطرح ش وى افزود: يكى از بحث هايى كه در اين جلس
ــگاه اختصاصى براى استقلال و پرسپوليس بوده است و  ساخت ورزش
انشاءاالله قرار است امسال از طرف دولت زمينى براى ساخت ورزشگاه 
ــاخت آن را خودمان تقبل  ــه هزينه هاى س ــرار گيرد ك ــان ق در اختيارم

مى كنيم.
ــتقلال همچنين درباره تسويه حساب با  ــگاه اس رييس هيات مديره باش
بازيكنان اين تيم به ايسنا گفت: در اين جلسه قرار شد به زودى نسبت 
ــاب با تمامى بازيكنان اقدام شود تا نگرانى از بابت اين  ــويه حس به تس
ــند. وى تصريح كرد: با توجه به كاهش بودجه در  ــته باش موضوع نداش
وزارت ورزش سعى مى كنيم قراردادهاى معقول با بازيكنان براى فصل 
ــود، كما اينكه بازيكنان استقلال نيز با وجود پيشنهادهاى  آينده بسته ش

بالاتر از تيم هاى ديگر به عشق استقلال و هواداران آن با اين تيم قرارداد 
بسته اند و با كمبودها نيز ساخته اند. بايد از تك تك آن ها تشكر كنم.

ــگ برتر را حاصل تلاش و  ــتقلال در لي نجف نژاد در پايان قهرمانى اس
همدلى تمامى مجموعه استقلال و حمايت هاى هواداران اين تيم دانست 
ــكوه در استاديوم آزادى  ــن باش و از طرفداران براى برگزارى يك جش

دعوت كرد.

براى برگزارى مسابقه دوستانه صورت مى گيرد

سفر تيم ملى كشتى ايران به آمريكا 

خبر شنبه  ٢١ اردیبهشت -٣٠جمادی الثانی  ١٤٣٤ -١١ می ٢٠١٣ - سال دوازدهم - شماره  ٣١٩٠خبر  ٨   ورزشی
شايسته:

 نياكى لياقت پوشيدن پيراهن 
تيم ملى را نداشت 

ــاره بخواهيم  ــت: اگر دوب ــيون تنيس گف رييس فدراس
ــور استفاده كنيم به  از بازيكن ايرانى مقيم خارج از كش
گونه اى عمل مى كنيم كه ديگر از سوى بازيكنان كم لطفى 
در حق تيم ملى انجام نگيرد. مجيد شايسته در گفت وگو 
ــرك اردوى تيم ملى  ــنا در مورد محمد نياكى و ت با ايس
توسط وى، اظهار كرد: محمد نياكى دو پاسپورت ايرانى 
و كانادايى داشت، بنابراين براى حضور وى در تيم ملى 
مشكلى نداشتيم. تنها مشكل اين بود كه اردوى تيم ملى را 
ترك كرد و با اين كار نشان داد كه لياقت پوشيدن پيراهن 
ــتبند  تيم ملى را ندارد. البته ما نمى توانيم بازيكن را دس
ــم و در تيم ملى نگه داريم. براى نمونه  هادى عقيلى  بزني
نيز اردوى تيم ملى فوتبال را ترك كرد، بنابراين بازيكن 
ــخصا خودش بخواهد كه در تيم ملى باشد. البته  بايد ش
ــا اين كار نياكى اتفاق ويژه اى براى ما نمى افتد، چرا كه  ب
بازيكنان خوبى داريم كه مى توانيم آنها را جايگزين كنيم، 
اما براى خود نياكى اتفاق خوبى نبود، چرا كه او پيش از 
ــابقات داخلى و ليگ برتر شركت داشته، اما  اين در مس
اكنون از حضور در كليه ميادين به مدت يك سال محروم 
ــت . وى ادامه داد: از سوى ديگر با اين تجربه  ــده اس ش
ــايد ديگر از بازيكن ايرانى مقيم خارج از كشور  تلخ ش
استفاده نكنيم، اما اگر يك زمانى حضور دوباره بازيكن 
ايرانى مقيم خارج از كشور در تيم ملى به تصويب رسيد 
به گونه اى برنامه ريزى و عمل مي كنيم كه ديگر از سوى 
بازيكنان كم لطفى در حق تيم ملى انجام نگيرد. شايسته 
در پاسخ به برخى انتقادها مبنى بر اين كه چرا بازيكنان 
داخلى در حدى نيستند كه مجبور مى شويم از بازيكنان 
ــور استفاده كنيم، تصريح كرد:  ايرانى مقيم خارج از كش
ــى يك كادر فنى وجود دارد كه آنها  در هر رشته ورزش
تصميم مى گيرند، مثل فوتبال كه با وجود اين همه بازيكن 
در ليگ برتر و ليگ دسته يك به اين نتيجه  مى رسند كه 
بازيكنى مانند اشكان دژاگه مى تواند به تيم ملى كمك كند 
و وظيفه ما اين است كه براى تيم ملى از تمام ايرانى هاى 
ــك بازيكن بهتر از  ــم. زمانى كه ي ــتفاده كني كل دنيا اس
بازيكنان داخلى باشد، طبيعتا وى بر بازيكنى كه ضعيف تر 
ــزود: ما بايد براى تيم ملى  ــت ارجحيت دارد. وى اف اس
ــته استفاده كنيم و از اين رو  ايران از برترين هاى هر رش
ــى هاى فنى ما نشان داد كه آقاى نياكى مى تواند به  بررس
تيم ملى كمك كند كه متاسفانه لياقت اين كمك كردن و 

پوشيدن پيراهن تيم ملى را نداشت.

توافق ابتدايى باشگاه مس
 با بوناچيچ 

مشاور مديرعامل باشگاه صنعت مس از توافقات ابتدايى 
ــگاه با لوكا بوناچيچ خبر داد. «ناصر كهندل» در  اين باش
گفت وگو با ايسنا منطقه كوير، با اعلام اين خبر اظهار كرد: 
باشگاه مس و لوكا بوناچيچ به توافقات ابتدايى همكارى 
ــه روز آينده وضعيت توافق  ــت يافته اند و تا دو، س دس
نهايى دو طرف بر مسائل مالى نيز مشخص خواهد شد. 
وى ادامه داد: تاكنون بازيكنان تيم مس 70 درصد از مبلغ 
قرارداد خود را دريافت كرده اند و 30 درصد باقى مانده 
ــت به آنها پرداخت مى شود ، ضمن  نيز تا پايان ارديبهش
ــگاه و بازيكنان  ــه متمم قراردادها كه به امضاى باش آنك
ــهريور پرداخت مى شود.  ــى تا ش ــيده پس از بررس رس
كهندل با اشاره به وضعيت تيم مس كرمان در اين دوره 
ــال در  ــبختانه امس از رقابت هاى ليگ برتر گفت: خوش
روزهاى پايانى ليگ دغدغه سقوط را نداشتيم و تيم مس 
در صورت عدم بدشانسى ها مى توانست به رده بالاتر از 
پنجمى و حتى سهميه آسيا نيز دست يابد. وى ادامه داد: 
ــش خوبى بر مجموعه تيم ما حاكم بود كه جا دارد  آرام
ــتين دوز مديرعامل شركت  از حمايت هاى مهندس پوس
ــهبازى  ملى صنايع مس ايران و مديريت خوب آقاى ش
ــگاه به واسطه فراهم كردن اين شرايط و  مديرعامل باش
برطرف كردن همه حاشيه ها از تيم و باشگاه، تشكر كنيم. 
كهندل گفت: همچنين جا دارد خسته نباشيد و تشكرى 
هم داشته باشم از لوكابوناچيچ، مهدى محمدى و ساير 
اعضاى كادر فنى، بازيكنان و سرپرست تيم و هواداران 
ــه همه اين عزيزان در كنار هم با همدلى و اتحاد ليگ  ك
دوازدهم را با كمترين حاشيه اى پشت سر گذاشتند و به 

نتايج خوبى نيز دست پيدا كرديم.

تيم فوتسال بانوان ايران
 در تورنمنت روسيه آخر شد!

ــال بانوان ايران در تورنمنت چهارجانبه  تيم ملى فوتس
روسيه چهارم شد! به گزارش ايسنا تورنمنت چهارجانبه 
فوتسال بانوان در روسيه در حالى با قهرمانى تيم ميزبان 
به پايان رسيد كه تيم ايران پس از اوكراين و مجارستان در 
پله آخر اين رقابت ها ايستاد. در اين دور از رقابت ها تيم 
روسيه بدون شكست و سه پيروزى در نهايت با كسب 
9 امتياز قهرمان شد. اوكراين هم با قبول يك شكست و 
يك تساوى و در مجموع با 4 امتياز نايب قهرمانى را به 
ــتان با يك شكست و دو  خود اختصاص داد و مجارس
تساوى با دو امتياز جايگاه سوم را كسب كرد. ايران هم 
ــاوى و تنها يك امتياز در رتبه  با دو شكست و يك تس
چهارم قرار گرفت. تيم ملى فوتسال بانوان ايران كه براى 
دومين بار در اين تورنمنت حضور داشت، سال گذشته 
هم با دو شكست و يك تساوى البته با تفاضل گل بهتر 
نسبت به مجارستان رتبه سوم را به خود اختصاص داده 
ــت كه در دوره قبل تيم پرتغال  ــرايطى اس بود. اين درش
ــد. روسيه  ــت و قهرمان ش در اين رقابت ها حضور داش
ــيده بود و مجارستان در رتبه چهارم  هم به مقام دوم رس

قرار گرفته بود.

عطايى: 
مربيان واليبال خودزنى نكنند 

ــرمربى تيم واليبال  س
كاله با اظهار تاسف از 
موج انتقادها نسبت به 
مربيانى كه در كلاس 
ــكو  ولاس ــوزش  آم
ــد،  نكردن ــركت  ش
ــاى  مربى ه ــت:  گف

ايرانى نبايد اينطور خودزنى كنند و اين موضوع اثرات 
منفى خواهد داشت. بهروز عطايى در گفت و گو با ايسنا 
اظهار كرد: متاسفانه ادبيات رفتارى و گفتارى برخى از 
همكاران ما مناسب شان يك مربى ايرانى نيست. گاهى 
ــوال  ــى مي كنند كه جايگاه همه را زير س اظهارنظرهاي
مي برند. جاى تاسف دارد كه برخى مربيان همه چيز را 
زير سوال مي برند. هركس به اندازه تفكر و درك خود 
رفتار مى كند. نبايد مربى هاى ايرانى اينطور خودزنى كنند. 
ــوى غريب نوازى مي رود. اين موضوع  واليبال ما به س
ــت. وى تصريح كرد: ولاسكو  اثرات منفى خواهد داش
يك جلسه كلاس آموزشى گذاشت. هر كس به دليلى 
نتوانست در اين دوره شركت كند. خود من درست يك 
ــيا قدرى خسته بودم  ــگاه هاى آس روز پس از جام باش
احساس كردم بايد استراحت كنم. حتى مربى بزرگتر از 
ولاسكو هم مى آمد آن روز در كلاس شركت نمي كردم. 
خسته بودم و نمي توانستم به كلاس بروم. اگر پنج روز 
ــا مي رفتم. اين ايراد به  ــد حتم بعد كلاس برگزار مي ش
كيمته آموزش بر مى گردد. آن ها بايد پيش بينى مي كردند 
ــگاه هاى  ــه مربى تيم كاله به دليل حضور در باش كه س
ــيا نمي توانند در آن زمان به كلاس ولاسكو بروند.  آس
بايد زمان ديگرى براى برگزارى كلاس مي گذاشتند تا 
ما هم مي رفتيم. عطايى با تاكيد بر اينكه ولاسكو مربى 
بزرگى است، افزود: اصلا ممكن است يك مربى دلش 
ــى شركت كند. اين اصلا  نخواهد در يك دوره آموزش
ــبت  ايرادى ندارد. به هر حال اينكه برخى از مربيان نس
به كسانى كه در كلاس شركت نكردند الفاظ ناشايست 
به كار ببرند اصلا درست نيست. هر كس آزاد است تا 
براى خودش تصميم بگيرد. اينكه يك عده مدافع عده 
ــت نيست. تا  ــند يا ديگران را بكوبند درس ديگرى باش
امروز هيچ كس هم نگفته ولاسكو مربى خوبى نيست. 
ــان كرد: تعجب  ــال كاله خاطر نش ــرمربى تيم واليب س
ــيارى از مربيان همواره در تمرين ها حاضر  مى كنم بس
ــى را  ــتند. حالا به صرف ديدن يك كلاس كه كس هس
مربى نمي كند. برخى از دوستان ما همواره تمرين هاى 
ولاسكو را نگاه مى كنند. همه امروز از ولاسكو تمجيد 
مى كنند. اينكه برخى در كلاس او شركت نكردند دليل 
بر مشكل آن ها نيست. نيازى نيست كسى مربيان ايرانى 
را زير سوال ببرد يا آن ها را بكوبد. بهتر است همكاران 
ــا ادبيات خود را اصلاح كنند و با الفاظ بهترى مربيان  م
ــور خودمان  ــت در كش ايرانى را خطاب كنند. بهتر اس

احترام مربيان ايرانى را نگاه داريم.

كناره گيرى آشتيانى،كلانى و وطنخواه: 
مى خواهند سرمربى را ازبين 

اعضاى كميته فنى انتخاب كنند 
پيشكسوت پرسپوليس با اعلام كنار رفتن اش به همراه 
ــواه از كميته فنى گفت:  ــين كلانى و رضا وطنخ حس
باشگاه تصميم گرفته كه سرمربى آينده از بين اعضاى 
كميته فنى انتخاب شود. ابراهيم آشتيانى در گفت و گو 
با ايسنا درباره حضور افشين پيروانى، حميد درخشان 
ــى گزينه هاى  ــت نهاي ــد مايلى كهن در فهرس و محم
سرمربيگرى پرسپوليس مطرح كرد: من به اتفاق حسين 
كلانى و وطنخواه از كميته فنى كنار رفتيم تا آقايان يكى 
ــد. از همان اول هم ما  ــان انتخاب كنن را از بين خودش
ــى بودند. به هر حال  ــان مدع را اذيت كردند و خودش
ــته باشد. آن ها بايد  يك تيم كه نمي تواند 10 مربى داش
خودشان بنشينند و با صحبت يك نفر را انتخاب كنند 
ــى كه انتخاب نشده  ــيه ايجاد نشود و كس تا فردا حاش
نگويد چرا من سرمربى نشدم. پيشكسوت پرسپوليس 
ــخ به اين پرسش كه چه چيزى باعث شده تا با  در پاس
ــرود، افزود: صلاح ديدم  دلخورى از كميته فنى كنار ب
كنار بروم چون اگر نام گزينه ديگرى را مي آوردم فكر 
مي كردند مي خواهم از دوستان خودم حمايت كنم. من 
ــيه اى  به آن ها گفتم خودتان با هم صحبت كنيد تا حاش
به وجود نيايد. اين تصميم براى من، كلانى و وطنخواه 
ــت. وى با بيان اينكه از ابتدا قرار نبود سرمربى  بهتر اس
ــنا  ــود، به ايس تيم از بين اعضاى كميته فنى انتخاب ش
ــپوليس كار كرده اند و  ــا قبلا در پرس گفت: همه اعض
ــرمربى آينده در  ــى را دارند. مي خواهند س تجربه كاف
ــى باشد و من هم همين عقيده را  درجه اول پرسپوليس
داشتم. به هر حال پرسپوليسى ها پتانسيل بالايى دارند و 
من هم صلاح ديدم خودشان تصميم بگيرند. من هيچ 
ــرار نكرده و دو پهلو  ــرف زدن و نظر دادن ف گاه از ح
حرف نزدم. اما ديگر باشگاه تصميم گرفته كه سرمربى 
از بين همين ها انتخاب شود. اين گزينه ها را هم باشگاه 
ــت؛ من ديگر چه بگويم؟ من كه بچه  انتخاب كرده اس

نيستم. شما جاى من باشيد چه كار مي كنيد؟ 
ــتيانى همچنين در پاسخ به اين پرسش كه در آينده  آش
هم به جلسات كميته فنى نخواهد رفت، تاكيد كرد: همه 
ــد. ما گل محمدى را  ديديم كه كميته فنى قبلى چه ش
انتخاب كرديم اما يك بار نخواست با ما جلسه بگذارد 
و بگويد به من كمك كنيد. او كه سرمربى شده بود بايد 
احساس مي كرد كه من و امثال من مي توانيم به او كمك 
كنيم. ما كه التماس نمي كنيم كه به حرف ما گوش كن. 

او خودش بايد از ما مشورت مي گرفت.

ــتى آزاد ايران بامداد يكشنبه راهى آمريكا  تيم ملى كش
مى شود.به گزارش ايسنا، فدراسيون جهانى كشتى ماه 
ــتى اعلام كرده است. فيلا در اين  مى را ماه جهانى كش
ماه قصد دارد با برنامه هاى مختلف براى حفظ كشتى 

در بازى هاى المپيك تلاش كند.  
ــفر تيم  ــتى جهان در اين ماه به س مهمترين برنامه كش
ــود كه  ــتى آزاد ايران به آمريكا مربوط مى ش ملى كش
ــه جانبه  ــابقات س ــايت هاى مختلف جهانى از مس س
ــيه در نيويورك  ــتى ايران، آمريكا و روس تيم هاى كش
ــتى در  ــابقه اى تاريخى براى حفظ كش ــه عنوان مس ب
ــابقه سه جانبه  بازى هاى المپيك ياد كرده اند. اين مس
 Grand Central 25 ارديبهشت در ايستگاه تاريخى
ــود كه تيم ملى  ــورك برگزار مى ش Terminal نيوي
ــران را به مقصد  ــنبه ته ــتى آزاد ايران بامداد يكش كش
نيويورك ترك مى كند. همچنين قرار است چهار روز 
ــد از رقابت هاى نيويورك، ايران در لس آنجلس نيز  بع

يك مسابقه تيم به تيم با آمريكا داشته باشد.
كاروان اعزامى ايران به آمريكا:

55 كيلوگرم : حسن رحيمى 
60 كيلوگرم: مسعود اسماعيل پور 

66 كيلوگرم: مهدى تقوى 
74 كيلوگرم: حسن طهماسبى 
84 كيلوگرم: احسان لشگرى 

96 كيلوگرم: حامد تاتارى 
120 كيلوگرم: كميل قاسمى 

كادر فنى: رسول خادم، غلامرضا محمدى، رضا لايق ، 
محمد طلايى و عليرضا رضايى 

سرپرست: على بيات 
پزشك:  دكتر صادق محبوبى 

ــى افتخارى، احمد  ــوولان:  حجت االله خطيب، عل مس
گوارى 

مايلى كهن هم خط خورد
درخواست كميته فنى پرسپوليس از درخشان و پيروانى براى ارائه  برنامه 

نجف نژاد: 
مطمئن باشيد قلعه نويى و فتح االله زاده مى مانند 

سرمربى مستعفى پرسپوليس با بيان اينكه اگر مي خواست، مي توانست در 
اين تيم بماند گفت كه ناجوانمردانه درباره اش قضاوت كرده اند.

ــنا، يحيى گل محمدى پس از كناره گيرى از سرمربيگرى  به گزارش ايس

ــوتان دلخور است،  بيان كرد:  ــپوليس با بيان اينكه از بعضى پيشكس پرس
ــما اجازه دهيد مربى تيمش  ــاس يك بازى قضاوت كرد. ش نبايد بر اس
ــدد و يك نيم فصل هم كار كند؛ اگر موفق نبود آن موقع بركنارش  را ببن
كنيد. قرارداد من هم يك و نيم ساله بود اما خيلى ناجوانمردانه درباره ام 

قضاوت كردند و كنار رفتم.
وى با بيان اينكه حق تيمش مقابل سپاهان باخت نبود، افزود: موقعيت هاى 
ــپاهان بود. دو گل از زاويه بسته خورديم كه اصلا  گل ما واقعا بهتر از س
ــت اما  برايم قابل قبول نبود. من زمانى كه به تيم آمدم، هفت مهاجم داش
ــود تنها دو هافبك بهره مي برد. بنابراين من هم دو هافبك را به تيم  از وج
ــب كردم و نقاط  اضافه كردم و در نيم فصل اول هم تجارب خوبى كس
قوت و ضعف را شناختم تا در آينده بتوانم بهتر كار كنم. من مربى جوانى 

هستم و به كارم هم علاقمندم.
ــت در  ــت، مي توانس ــدى همچنين با بيان اينكه اگر مي خواس گل محم
ــپوليس بماند، مطرح كرد: با توجه به اتفاقاتى كه دو سال پيش افتاد  پرس

و بعد از رفتن حميد استيلى، على دايى آمد حاشيه هايى ايجاد شد و من 
ــيه ها تكرار و حرمت ها از بين برود. من دست و بال  نخواستم اين حاش

رويانيان را باز گذاشتم تا با خيال راحت به گزينه هاى ديگر فكر كند.
ــوردى با بازيكنان  ــش كه چرا برخ ــخ به اين پرس وى همچنين در پاس
ــت، توضيح داد: تيم در شرايط  ــنيى نداش معترض تيمش به نيمكت نش
حساسى داشت و بايد به استقبال بازى فينال مي رفت. به همين دليل اگر 

برخورد جدى نداشتيم تنها به اين خاطر بود كه شرايط را درك كرديم.
سرمربى پرسپوليس كه در برنامه ورزش و مردم صحبت مي كرد، درباره 
ــى على كريمى هم اظهار كرد: خبرى از كريمى ندارم و زمانى  خداحافظ

كه با او تماس گرفتم، گوشى اش خاموش بود.
وى همچنين درباره حضورش در پرسپوليس مقابل تراكتورسازى اضافه 
ــازى اش بدون  ــتم تا تيم در آخرين ب ــرورم را زير پا گذاش ــرد: من غ ك
ــت كه پرسپوليس بدون كادر  ــرمربى نماند. به هر حال خوبيت نداش س

فنى به ديدار تيمى برود.

گل محمدى:
 ناجوانمردانه درباره ام قضاوت كردند 

دونده 3000 متر ايران:
 گرماى تايلند نگذاشت ركورد ايران را بزنم 

برنده مدال برنز مسابقات جايزه بزرگ آسيا در دوى سه هزار متر معتقد است كه اگر 
ــرايط آب و هوايى تايلند اجازه مي داد، مي توانست ركورد ايران را در اين رقابت ها  ش
بهبود بخشد. حسين كيهانى در گفت وگو با ايسنا پس از كسب مدال برنز سه هزار 
متر در مسابقات جايزه بزرگ آسيا اظهار كرد: در مرحله دوم اين مسابقات با توجه به 
اين كه به شرايط آب و هوايى عادت كرده بودم بهتر از مرحله اول دويدم و اگر براى 
مرحله سوم به سريلانكا مي رفتم باز هم مي توانستم بهتر ظاهر شوم. وى ادامه داد: در 
مرحله اول اين رقابت ها شرايط بسيار سخت بود چون تايلند از نظر گرما و رطوبت 
ــد كه فشار خون ما بالا  ــت و همين موضوع باعث مي ش اختلاف زيادى با ايران داش
برود اين درحالى است كه من در منطقه سردسير يعنى كرمانشاه تمرين مي كنم و به 
همين دليل با اين كه تايلند همسطح دريا بود، نتوانستيم آن طور كه بايد نتيجه بگيرم. 
ــه هزار متر ايران اضافه كرد: اگر شرايط آب و هوايى اجازه مي داد  دونده ملى پوش س
عنوان هاى اول و دوم اين ماده براى ايران بود و من بيشتر به مدال طلا فكر مي كردم 
ــان كرد: با توجه به اين كه در ارتفاعات تمرين كرده بوديم  تا برنز. كيهانى خاطرنش
دويدن در اين منطقه برايمان آنقدرها هم نبايد سخت باشد اما آب و هوا شرايط را 
سخت كرد. حتى اين بدشانسى بود كه احمد فرود نتوانست به خط پايان برسد. من 
به اين مسابقات آمده بودم كه ركورد ايران را بزنم و حتى از نظر بدنى آماده بودم اما 

به خاطر گرما نتوانستم آنطور كه بايد ظاهر شوم.


